
Zápis 

ze zasedání Osadního výboru Hýlov s občany dne 20. listopadu 2015 v 17.30 v pezionu U Hasičů

Přítomni: Ing. Jan Czernín, Jitka Prokopová,MBA,  Jaroslav Varga, Ing. Tomáš Vašica 

Omluveni: Ing.Jan Hula, MUDr. Jitka Návratová

Přítomni občané dle prezenční listiny.

Program:

1. Informace k dotazům občanů z posledního veřejného OV

2. Aktuality z oblasti působení OV Hýlov

3. Diskuse

4. Usnesení OV 20112015 - Soupis požadavků pro paní Alici Chlebovskou 

1. Byly zodpovězeny všechny požadavky občanů. Bohužel ne všechny ke spokojenosti, neboť usnesení,

které byly předány k jednání rady města dne 11.11.2015 nebyly všechny radou města projednány. Budou

zaslány na příští jednání rady města.

2. Občané byli seznámeni s následujícími aktualitami:

a) plán akcí na další období ( dle zájmu občanů budou pořádány různá sousedská setkání např. -   bezplatné

právní  poradenství,  bezplatné  lékařské  poradenství,  bezplatné  poradenství  v  řešení  konfliktních  situací,

úspora za energie - elektřina, plyn atp.)

b) pomoc při  možnosti využití tzv. kotlíkové dotace - výměna kotlů v rodinných domech

c) pomoc při získání  dotace na odvoz odpadu pro některé osamělé osoby 

d) žádost o směnu pozemků v oblasti restaurace "U Hasičů" - více v bodě 4. Usnesení.

e) personální obsazení - 6.12.2015 končí činnost dva členové, jak již bylo dříve avizováno, vzhledem k tomu,

že se do činnosti OV Hýlov nikdo nepříhlásil, zvažujeme snížení počtu členů ze 7 na 5.

Naopak do činnosti dopravní komise se přihlásili tři občané, bude s nimi jednáno, jakmile zajistíme místo pro

občana z Hýlova v dopravní komisi.

3. V diskusi občané projednávali a dotazovali se na aktuální problémy či výhledy do budoucna - výstupy viz

bod 4. Usnesení.

4.  Usnesení  OV 20112015 - Soupis požadavků OV Hýlov  pro paní Alici Chlebovskou

OV Hýlov se usnesl a žádá tímto paní Alici Chlebovskou o zařazení  k projednání na příštím zasedání

rady města   

- všechny dosud neprojednané body z minulých usnesení OV a dále následující body:

a/  kdy  bude  sníženo  stočné  a  poplatek  za  svoz  odpadů  dle  slibu  p.  starosty,  v souvislosti  s daní

z nemovitosti

b/ občané žádají informace:              - kolik zůstává z lázeňského poplatku pro zvelebení Hýlova.



c/ - kolik je napojeno občanů na ČOV

d - jak bude řešeno napojení „starousedlíků na dešťovou kanalizaci

e/ vyřídit věcné břemeno na pozemek „ U Padlého“ a „U Obrázku“ v zatáčce

f/ k projektu paní Šárky Holé - o směnu části pozemku města parc. č. 2313/1  s částí  pozemku manželů

Viktora a Jany Segetových parc. č. 2313/2, oba v k. ú. Klimkovice (na Hýlově u penzionu U Hasičů) - 

OV  uvažuje v této oblasti  vytvořit  odpočinkový prostor "náměstíčko Hýlov", v souladu s tímto výhledem

doporučuje  žádosti paní Šárky Holé vyhovět, a to  buďto formou směny  nebo prodejem požadované

části pozemku města, samozřejmě s tím, aby plánované případné stavby byly v souladu s platnými předpisy.

g/ s cílem občanů vytvořit odpočinkový prostor "náměstíčko Hýlov"  souvisí další aktivita - doporučuje městu

jednat s obcí Čavisov o bezúplatném převodu pozemku parc. č. 2306 v k. ú. Klimkovice , od „trafa

směrem k RD č. p. 20 (p. J.Komár)“

h/ častěji měřit dodržování maximální rychlosti 30 km v zatáčce „U Obrázku“, předat OV Hýlov přehled

měření (datum, čas za září, říjen, listopad 2015

ch/ umístit zrcadlo v zatáčce „U Obrázku“, jak bylo již dříve vedením města přislíbeno

i/ požadavek na zastřešení zastávky linky 64 Mosty Svinov 

j/ důrazně vyzvat p. L. Juchelku a p. V. Veselého, jako vlastníky pozemků obslužné komunikace k novým

RD, k zpevnění této cesty a k pročištění drenáže tak, aby nedocházelo k znečišťování silnice v zatáčce „U

Obrázku“ a k zatékání vody do domů pod cestou – přes několik slibů p. starosty nedošlo zatím k žádné akci.

k/  vyjmout  na internetových stránkách OV Hýlov po 16.12.2015 jména 2 členů -  Ing. Tomáš Vašica a

Radmila Jablonská

   

Zapsal 20.10.2015:

Ing. Jan Czernin, Jitka Prokopová, MBA


